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Raadsfractie Lokaal Belang
De heer S. van Amerongen

Geachte heer Van Amerongen,

Op 16 februari 2023 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de 
Organisatieverordening schriftelijke vragen gesteld over de kap van twee essen aan de 
Schoonengweg in Voorthuizen.

Raadsvragen
1. Uit navraag blijkt dat deze 2 grote bomen zonder vergunning zijn gekapt, het betreft 
(zoals bekend sinds 2021) essen en geen populieren en voor essen langs de 
doorgaande weg dient wel degelijk een vergunning te worden aangevraagd (zie bijlage 
2), welke sanctie is het college van plan op te leggen aan de betrokken partij?
Op 8 maart jl. hebben wij de overtreder een voornemen tot handhavend optreden 
wegens de illegale kap van de twee essen toegestuurd. De voorgenomen sanctie is een 
herplantplicht onder dwangsom. Overtreder is een termijn gesteld waarbinnen hij een 
zienswijze kenbaar kan maken op dit voornemen. Na het verstrijken van deze termijn 
zullen wij een definitief besluit nemen over de op te leggen sanctie. Daarnaast zijn wij 
voornemens een bestuurlijke boete op te leggen.

2. Is er sprake van een herplantplicht van groen met dezelfde kwaliteit als hetgeen dat 
gekapt is en kunt u ook waarborgen dat controle op uitvoering hiervan volgt?
In de brief van 8 maart jl. is opgenomen dat indien de te planten bomen niet aanslaan 
de niet aangeslagen bomen moeten worden vervangen door nieuwe essen met dezelfde 
maat. Daarnaast geldt een instandhoudingsplicht: de bomen moeten duurzaam in stand 
blijven en mogen niet worden verwijderd. Bij de betreffende brief is tevens een 
verbeelding gevoegd met locatie in de berm waar de twee essen met een aanplantmaat 
van 25-30 cm herplant moeten worden. Dit is nagenoeg dezelfde plek waar de gekapte 
essen stonden.

3. Zo ja, kunt u opleggen dat er 2 gelijkwaardige grote bomen op dezelfde plek worden 
herplant?
Zie het antwoord op vraag 2.

4. Klopt het dat op 10 februari jl. (vòòr 15:50 uur) de ODDV telefonisch onbereikbaar was 
voor omwonenden die contact probeerden te zoeken in verband met dit voorval?
De telefonische bereikbaarheid van de OddV op dit specifieke moment is niet te 
achterhalen. In beginsel is de OddV op werkdagen tijdens kantooruren telefonisch 
bereikbaar.



Blad 2 

5. Op welke wijze is het mogelijk (te maken) dat inwoners alle dagen van de week 
dringende meldingen telefonisch kunnen doen bij de gemeente en ODDV zodat direct 
kan worden ingegrepen bij mogelijk illegale activiteiten? Hiermee kunnen mogelijke 
illegale en onomkeerbare activiteiten gestopt worden en bomen behouden blijven.
Buiten kantoortijden heeft de OddV een calamiteitendienst voor allerlei calamiteiten, 
maar illegale bomenkap hoort daar niet bij. In dit kader willen wij een andere afweging 
maken. Wij nemen dit mee in het nog op te stellen bomenbeleidsplan.

6. Ter plekke constateerden wij tevens een rij grote zwerfkeien in de berm langs de 
smalle weg, wat is daar de reden van en mogen deze daar uit verkeersveiligheids-
oogpunt zomaar neergelegd worden?
De reden van de aanwezigheid van de keien in de berm is ons niet bekend, maar wij 
vinden deze situatie uit oogpunt van verkeersveiligheid zeer onwenselijk. Vandaar dat 
wij bij besluit van 15 maart jl. de overtreder een last onder dwangsom hebben opgelegd, 
op grond waarvan de keien en andere obstakels in de berm binnen 28 dagen moeten 
worden verwijderen.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa J. van der Tak
secretaris burgemeester


